

Reference letter

To whom it may concern

Mars Golyazov graduated from Moscow State University of Geodesy and Cartography in 2011 and from April 2014 he has been employed as a Geodetic Engineer at VINCI Construction Grands Projets, Yamal Branch.

Mr. Gilyazov currently participates in and greatly contributes to the construction of LNG Tanks within Yamal LNG Project as a geodetic engineer.

At this Project, Mr. Gilyazov proved to be truly professional, responsible and inventive employee who is able to perform tricky tasks and always meet the deadlines. As a team of professionals, we highly appreciate Mr. Gilyazov's integrity, attention to detail and readiness for new challenges.

That said, we would like to express our gratitude to the Applied Geodesy Department of Moscow State University of Geodesy and Cartography, and, in particular, thank all members of the staff who participated in the training and education of Mr. Gilyazov.

Site Civil Works Manager, Entrepose Vinci



Philippe REGNAULT

Yamal LNG Tanks Project
Sabetta

Рекомендательное письмо

По месту требования

Марс Камильевич Гилязов закончил Московский государственный университет геодезии и картографии в 2011 г., а с апреля 2014 г. поступил на работу в качестве инженера-геодезиста в Ямальский филиал французской строительной компании «VINCI Construction Grands Projets».

В настоящий момент М.К. Гилязов принимает непосредственное участие и вносит большой вклад в строительство уникальных резервуаров по хранению СПГ в рамках проекта «Ямал СПГ».

На данном проекте М.К. Гилязов зарекомендовал себя не только как высококвалифицированный профессионал, но и как ответственный и пунктуальный работник, обладающий нестандартным подходом к выполнению сложных задач. Как команда профессионалов, мы ценим в М.К. Гилязове такие качества, как внимание к деталям, профессиональную этику и готовность к выполнению новых задач.

В этой связи мы бы хотели выразить благодарность кафедре Прикладной геодезии Московского государственного университета геодезии и картографии и в, частности, преподавателям, которые принимали участие в подготовке и обучении М.К. Гилязова.

Руководитель строительства



Филипп РЕНО

Yamai LNG Tanks Project
Sabetta